
ZÁPIS 
 

z 11. jednání Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje, 
konané dne 06.12.2022 od 13:00 hod.  

on-line formou 
 

 
Přítomni: MgA. Václav Bartoš, Mgr. Tomáš Merta, Bob Šviha, Ing. Tomáš Pětivoký, Jiří 

Regner, Jan Janeček, Martin Podveský, Pavel Volk (přítomen pouze v závěru jednání) 

 
Omluven:  Bc. Pavel Bulíček, Ing. Pavel Bartoš, Ph.D., Matěj Hlavatý 
 
Hosté:  Ing. Bohumil Pecold, vedoucí odboru informatiky 
  Ing. Martin Hrubeš, odbor informatiky 

  
Program jednání: 

1. Zahájení a přivítání přítomných 
2. Volba ověřovatele zápisu, schválení programu 
3. Prostředí SharePoint pro potřeby komise IT (Ing. Martin Hrubeš) 
4. Pokračování projektu DTM KHK (Ing. Bohumil Pecold) 
5. Implementace nové zálohovací páskové knihovny a dodávka rozšíření kapacity TCK         

(Ing. Bohumil Pecold) 
6. Pokračování projektu nové Evidence usnesení (Ing. Bohumil Pecold) 
7. Nákup 20 notebooků v rámci veřejné zakázky malého rozsahu (Ing. Bohumil Pecold) 
8. Schválení termínů jednání komise v roce 2023 
9. Různé 

 

K bodu 1 
Zahájení, přivítání přítomných 
 
Jednání ve 13:00 hodin zahájil a řídil předseda Komise pro informační technologie Rady 
Královéhradeckého kraje (dále jen „předseda komise“) MgA. Václav Bartoš.  
 
Dále předseda komise sdělil, že jednání komise IT je přítomno 7 členů komise. 
 

K bodu 2 
Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu  
 
Předseda komise požádal přítomné o odsouhlasení programu úvodního jednání komise IT a 
současně o odsouhlasení ověřovatele zápisu z tohoto jednání. Ověřovatelem byl navržen  
Bob Šviha.   
 
schválení ověřovatele zápisu Boba Švihy. 
schválení programu 11. jednání 
1. hlasování: 
Pro               7 
Proti  0 
Zdržel se 0 
Návrh byl přijat. 
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Program 11. jednání komise IT byl schválen. Ověřovatelem zápisu z 11. jednání komise IT byl 
určen Bob Šviha. 
 

 
K bodu 3 
Prostředí SharePoint pro potřeby komise IT  
 
Ing. Bohumil Pecold vysvětlil důvody implementace prostředí SharePoint (potřeba sdílení 
dokumentů především pro uživatele, kteří administrují veřejné zakázky Královéhradeckého 
kraje). Prostředí SharePoint může sloužit pro sdílení dokumentů Komise Rady Královéhradeckého 
kraje pro informační technologie a posléze pro potřeby ostatních komisí rady kraje a výborů 
zastupitelstva kraje.  
Ing. Martin Hrubeš podrobněji představil členům komise IT uživatelské prostředí a předal 
instrukce k přihlášení do něj.  
 

 
K bodu 4 
Pokračování projektu DTM KHK 
 
Ing. Bohumil Pecold okomentoval aktuální stav realizace projektu Digitální technická mapy 
Královéhradeckého kraje (DTM KHK). Uvedl, že dne 08.12.2022 dojde k zahájení akceptačního 
řízení k dodávanému informačnímu systému, tj. dodávka prvních verzí modulů k testování 
(systém je pořizován pro celkem 6 krajů v rámci ČR na základě uzavřené spolupráce); následně 
by mělo dojít ke společnému akceptačnímu jednání všech šesti krajů s dodavatelem, dále ke 
schválení akceptace 2. etapy projektu řídícím výborem. 
Data DTM KHK jsou pořizována a předávána dle stanoveného harmonogramu, pouze v případě 
pilotních dat obce s rozšířenou působností Nová Paka došlo ke zpoždění ze strany dodavatele 
(zde bude uplatněna sankce vůči dodavateli dle platné smlouvy; dodavatel se sankcí souhlasí).  
Dále Ing. Bohumil Pecold informoval, že aktuálně Rada Královéhradeckého kraje vyhlásila 
veřejnou zakázku na „Dodávku lokálního úložiště pro DTM KHK“.  
Uvedl, že od dodavatele informačního systému DTM KHK je evidována žádost o posun některých 
dílčích termínů, neboť došlo k odsunu účinnosti stavebního zákona a s ním souvisejících zákonů; 
této žádosti bohužel vyhovět nelze, neboť je kraj vázán lhůtami stanovenými dotací, kterou na 
realizaci projektu obdržel. 
 

 
K bodu 5 
Implementace nové zálohovací páskové knihovny a dodávka rozšíření kapacity TCK 
 
Ing. Bohumil Pecold okomentoval aktuální stav pořízení páskové jednotky LTO-9 včetně 240 ks 
magnetických pásek, uvedl, že hardware páskové knihovny byl dodán do 30.11.2022 a nyní 
dochází k implementaci. Dodavatelem zálohovací páskové knihovny je na základě výsledku 
veřejné zakázky společnost M Computers s.r.o., systém je pořizován za nabídkovou cenu 
2.072.811 Kč bez DPH. 
Dále uvedl, že ve věci dodávky rozšíření diskové kapacity TCK aktuálně probíhá realizace a 
dodávka hardware, kompletní dodávka by dle smlouvy měla být zrealizována do 23.12.2022. 
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K bodu 6 
Pokračování projektu nové Evidence usnesení 
 
Ing. Bohumil Pecold sdělil, že vypsání veřejné zakázky na „Pořízení systému pro zpracování 
materiálů samosprávy a následná technická podpora 2022“ je finalizováno, dokumenty se 
aktuálně nachází ve fázi schvalování vypsání veřejné soutěže. Veřejná zakázka bude publikována 
na Profilu zadavatele a zároveň dojde k oslovení třech dodavatelů, se kterými Královéhradecký 
kraj již dříve v rámci tržní konzultace komunikoval. Celkové náklady na pořízení systému jsou 
vyčísleny na 1.798.347 Kč bez DPH. 
 

 
K bodu 7 
Nákup 20 notebooků v rámci veřejné zakázky malého rozsahu 
 
Ing. Bohumil Pecold seznámil přítomné se záměrem Královéhradeckého kraje pořídit 19 ks                            
(v počtu kusů došlo ze strany Ing. Pecolda k upřesnění) notebooků pro zaměstnance krajského 
úřadu. Královéhradecký kraj bude pořizovat 16 standardních s úhlopříčkou 14 včetně dokovací 
stanice, s parametrem minimální paměti RAM 16 GB, dále pak 3 kusy notebooků s numerickou 
klávesnicí a úhlopříčkou 15,6 – 16. Celková hodnota veřejné zakázky je stanovena na 760.000 Kč 
bez DPH. 
 

 
K bodu 8 
Schválení termínů jednání komise v roce 2023 
 
MgA. Václav Bartoš předložil k odsouhlasení termíny jednání komise IT v roce 2023. Jednání 
budou probíhat vždy poslední úterý v měsíci od 14:00 hodin, jednání v měsíci 06/2023 bude za 
prezenční účasti, ostatní jednání budou probíhat on-line. 
 
Plán jednání Komise Rady Královéhradeckého kraje pro informační technologie v roce 2023. 
03.01.2023 
31.01.2023 
28.02.2023 
28.03.2023 
25.04.2023 
30.05.2023 
27.06.2023 – prezenčně 
25.07.2023 
29.08.2023 
26.09.2023 
31.10.2023 
28.11.2023 
 
 
  



4 
 

K bodu 7 
Různé 
 
Ing. Bohumil Pecold informoval přítomné členy komise pro IT o úvaze Královéhradeckého kraje 
navrátit se ve věci zveřejnění ROZKLIKÁVACÍHO ROZPOČTU KRAJE na webových stránkách kraje 
k využití služby CITIVIZOR (původně plánována realizace v rámci stávajícího systému 
prostřednictvím služeb společnosti GIST). V případě využití služeb CITIVIZOR by Královéhradecký 
kraj buď musel přistoupit ke vstupu do společenství CITIVIZOR, což by v nákladech pro kraj bylo 
vyčísleno ročním poplatkem za členství ve výši 49 tis. Kč (prezentace „rozklikávacího rozpočtu“ 
pro kraj by tak byla bezplatná, pro příspěvkovou organizaci kraje za poplatek 300 Kč ročně), nebo 
pokud by kraj ke členství ve společenství nepřistoupil, znamenalo by využití služeb CITIVIZOR roční 
náklady pro kraj za „rozklikávací rozpočet“ pro potřeby kraje ve výši 75 tis. Kč a 1.000 Kč ročně za 
každou příspěvkovou organizaci kraje, která by těchto služeb využívala. Z diskuse členů komise IT 
vzešel požadavek na Ing. Bohumila Pecolda, aby prověřil u společenství CITIVIZOR možnost využití 
zdroje dat „rozklikávacího rozpočtu“, tj. zda by bylo možné využít jako zdroj dat Datový sklad 
Královéhradeckého kraje. 
 
K průběhu jednání komise IT se připojil člen komise Pavel Volk. Pavel Volk v rámci bodu různé 
navrhl, aby se Královéhradecký kraj více zapojoval v oblasti IT do komunikace s obcemi. 
 
MgA. Václav Bartoš dále hovořil o záměru spolupráce kraje s členem komise pro IT Bobem Švihou 
ve věci vzniku krajské optické sítě. Již dříve komise pro IT přijala doporučení směrem k Radě 
Královéhradeckého kraje ve věci uložení chrániček optického kabelu při uskutečňovaných 
rekonstrukcích krajské silniční sítě. 
 

 
Závěr 
MgA. Václav Bartoš, předseda komise, ukončil 10. jednání Komise Rady Královéhradeckého kraje 
pro informační technologie ve 14:05 hodin a poděkoval členům komise za účast na jednání a 
diskusní příspěvky.  
 
 
             MgA. Václav Bartoš 

      předseda komise pro informační technologie 
Ověřovatel zápisu:  
Bob Šviha, 16.12.2022 
 
Zapsala:  
Ivana Nesvačilová, dne 12.12.2022 
 


